

神人相遇

Divine - human encounters
(Glenn Johnson)

Deut 29:29 - the secret things belong to the Lord our God, but those things that are revealed belong to us and our children together, that we may do all the words of the Lord

Acts 17:26 - and he made from one blood every nation of men to dwell on all the face of the earth and has determined their preappointed times and the boundaries of their dwellings

II Corinthians 12:3,4 - and I know such a man, whether in or out of the body I do not know, who was caught up to Paradise and heard words that is not lawful to utter

Ephesians 2:20-21 - having been built on the foundation of the apostles and prophets, Jesus Christ himself being the chief cornerstone, in whom the whole building, being fitted together, grows into a holy temple in the Lord, in whom you also are being built together for a dwelling place of God in the Spirit.

Sermon topic - Divine - human encounters

Introduction - slight personal information and thankful to be here today. Slight discussion of the verses and how they relate to the Christmas human - divine encounter.

Christmas encounter - participants and how tie together.

Present day encounters for us - how God works with us and how he can use us to advance the Kingdom of God.

Will use practical examples from the Bible and current day examples.

Thanks for the opportunity. Glenn

申命记 29:29- 隐秘的事是属耶和华 - 我们神的；惟有明显的事是永远属我们和我们子孙的，好叫我们遵行这律法上的一切话。

使徒行传 17:26- 他从一本造出万族的人，住在全地上，并且预先定准他们的年限和所住的疆界，

哥林多后书 12:3,4-³我认得这人；或在身内，或在身外，我都不知道，只有神知道。⁴他被提到乐园里，听见隐秘的言语，是人不可说的。

以弗所书 2:20-21-²⁰并且被建造在使徒和先知的根基上，有基督耶稣自己为房角石，²¹各房靠他联络得合式，渐渐成为主的圣殿。

讲道主题 - 神人相遇

简介 - 一些个人信息，感谢今天来到这里。对这些经文的轻微讨论以及它们与圣诞节神人相遇的关系。

圣诞邂逅 - 参与者以及如何联系在一起。

我们今天的遭遇 - 上帝如何与我们合作以及他如何使用我们来推进上帝的国度。

将使用圣经中的实际例子和当今的例子。

格伦